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Tid och plats: 26 maj kl. 09:00-12:00, Pensionärernas hus 

Mötets öppnande 
Ordförande Marie-Louise Karlsson inledde mötet med att hälsa alla 
välkomna och berättade att Benjamin Kainz, Ung Omsorg, kommer att 
sluta upp lite senare på grund av försenat tåg.  
 
Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes i befintligt skick 

 
Godkännande minnesanteckningar  
Mötet beslutade godkänna föregående minnesanteckningar. 

 
Besök – Benjamin Kainz, Ung omsorg 
Benjamin Kainz – berättade lite om sitt företag Ung Omsorg som han 
startade år 2007 tillsammans med Arvid Morin och Oscar Lundin. 
Företaget projektanställer ungdomar som arbetar som socialt stöd till de 
äldre inom äldreomsorgen. Företaget bildades i Växjö men finns på ca 340 
äldreboenden i landet. Det är ca 3000 ungdomar som är anställda. Man vill 
locka ungdomarna att söka sig till omsorgsprogrammet samt arbeta med 
de äldre. Se bilagan om Ung Omsorg. 
Besök – Nina Kettunen, trädgårdsmästare på Service- och 
teknikavdelningen 
Nina berättade att hon arbetar med ”Sinnenas trädgård” för vård- och 
omsorgsförvaltningen. Nina ansvarar för alla äldreboenden i kommunen. 
Hon ska aktivera de äldre i trädgårdsarbete, efter deras förmåga, och 
behöver därför rekrytera volontärer. Hon vill att rådets representanter 
sprider detta till respektive organisation eller om de själva vill arbeta med 
att aktivera de äldre med bland annat plantering av blommor, vattna eller 
andra trädgårdssysslor. En fördel är om man har ett trädgårdsintresse. 
Nina lämnade ut sitt visitkort så att man kan ta kontakt med henne ifall 
intresse finns. 

   
Information från Anhörigstöd 
Punkten lämnades eftersom ingen representant från Anhörigstöd var på 
plats. 
 
Aktuella Ärenden och remissärende 
Inga remisser har inkommit och punkten lämnades. 
 
Aktuella frågor från pensionärsföreningarna 
Margaretha Dahlin – Säker Digital. Svårt att nå ut till de som är ensamma 
och för att få dem att engagera sig i detta ämne. Margaretha ställde frågan 
om det finns någon på kommunens IT-avdelning som kan informera om 
digitalisering. Marie-Louise Karlsson svarade att det kan bli svårt att få 
någon från IT-avdelningen som ska komma och informera om detta. Hon 
uppmanade till att man skapar utbildningar genom studieförbunden. 
 
Information från Regionens pensionärsråd 
Jan Erik Carlsson informerade från Regionens Pensionärsråd som hade ett 
sammanträde den 3 maj. På rådet tog man upp projektet Nära vård och 
Fallprevention. Marie-Louise svarade att vård- och omsorgsförvaltningen 
arbetar tillsammans och har samsyn i dessa frågor. När vi ska lägga 



 

höstens program för KPR kan man lägga in ett besök från vård- och 
omsorgsförvaltningen. På nästa Pensionärsråd kommer en arbetsgrupp 
att utses. 

 
Information från kommunstyrelsen 
Marie-Louise Karlsson berättade att kommunen måste spara 35 miljoner 
kronor. Man ser över förvaltningarna och vad man kan göra för 
nedskärningar innan årsskiftet. Ser över lokalkostnader, licensavgifter och 
bilkostnader. Sjuklönekostnaderna är höga, ca 70 miljoner kr. Inga 
statsbidrag i år. 

 
Information från vård- och omsorgsnämnden 
Birgitta Carlheim-Gyllensköld berättade att vård-och omsorgs – 
förvaltningens ekonomi är rätt bra. Svårast har socialförvaltningen. Den 1 
maj var köerna enligt följande: 
Vårdboende – 3 personer i kö. 
Demensboende – 11 personer i kö. 
Serviceboende – 9 personer i kö. 
Daniel Oscarsson välkomnar oss till Dufvegården den 16 juni. Vi kommer 
att få låna ett rum där vi kan ha ett sammanträde. Mötet avslutas med 
lunch.  
Sommarvikarier är klart sedan tidigare och man kommer att hyra in 
hyressjuksköterskor. 
 
Rapporter från kransorterna 
Inget att rapportera varav punkten lämnades. 

 
Nya frågor 
Lennart Brodin överlämnade ett brev till KPR som var ställt till vård- och 
omsorgsförvaltningen. Eftersom det var ett personligt brev 
vidarebefordras det till vård- och omsorgsförvaltningen. 
Inför nästa möte som är den 16 juni kommer det att skickas ut en speciell 
kallelse med förfrågan om avvikande kost och en uppmaning att meddela 
ifall man tänker närvara eller ej. De som vill samåka till Dufvegården 
samlas på parkeringen till Pensionärernas Hus kl. 8.45. 

 
Avslutning 
Marie-Louise tackade för visat intresse och önskade alla en trevlig helg 
 
//Iréne Olander 
 
 





Guldkant Extrajobb Vårdintresse

Vi vill skapa meningsfulla möten mellan generationer och ge unga en utvecklande start på arbetslivet.



Organisation



3. Rekrytering

2. Information skolor

1. Information äldreboenden

4. Kick-Off

5. Onlineutbildning



MÅNAD 1 MÅNAD 2 MÅNAD 3 MÅNAD 4

Närvaron godkänns av 
personalen och 
rapporteras varje 
månad.Planeringsmöte med 

mötesprotokoll hålls 
var fjärde månad

Ett onlineschema skrivs ut 
och sätts upp på 
äldreboendet var fjärde 
månad

Planering- och uppföljningsmöte
sker med mötesprotokoll

Utbildningsträffar sker 6 gånger/
år för regionchefer och 2/år för 
teamledare

Våra rutiner:
- Tobak- och mobilförbud
- T-shirt och namnbricka
- Inga vårduppgifter
- Teamet får inte befinna sig 

inne på de äldres rum
- Vid längre promenader ska 

en personal följa med

Teamledaren arbetar 
vanligtvis samtliga pass 
medan deltagarna roterar. 

4  P A S S / M Å N A D

Verksamheten



Vad tycker ungdomarna
Skulle du rekommendera jobbet hos Ung Omsorg till en kompis? Ja Nej

98,2 % 1,8 %

Har jobbet på Ung Omsorg förändrat din inställning till äldreomsorgen? Jämför 
med din inställning innan du började jobba på Ung Omsorg.

Mer positiv Oförändrad Mer negativ

73,3 % 23,8 % 2,9 %

Skulle du kunna tänka dig att arbeta extra inom vård och omsorg (exempelvis 
när du studerar)?

Ja Nej

93,8 % 6,2 %

Har du valt vård- och omsorgsprogrammet eller kan du tänka dig att göra det i 
gymnasievalet?

Ja Nej

27,4 % 72,6 %

Totalt antal svarande från tidigare projekt: 3221st

Resultat tidigare 
samarbeten
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